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Abstract (en)
[origin: US4346463A] A feed arrangement enabling detection of the movement of a stepping motor and providing such motor with a series of
long duration pulses in the event of failure to step responsive to a short duration pulse. The detector comprises means for sampling a first signal
developed by the current in the motor winding and generating a second signal which is the integral of the first, in order to detect whether or not the
motor has stepped. The invention is intended for use with micromotors as found in timepieces.

Abstract (fr)
Dispositif d'alimentation permettant de détecter l'avance d'un moteur pas à pas et d'envoyer audit moteur un train d'impulsions de longue durée si un
pas n'a pas été franchi en réponse à une impulsion de courte durée. Le détecteur comprend des moyens pour prélever un premier signal développé
par le courant dans la bobine du moteur (22) et pour créer un second signal qui soit l'intégrale du premier afin de détecter si le moteur a fait son pas
au non. L'invention s'applique aux micromoteurs pour pièces d'horlogerie.
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